

苏州翔楼新材料股份有限公司 2024年半年度报告摘要

Table with financial data for Suzhou Xianglou New Materials Co., Ltd. including revenue, profit, and shareholder information.

苏州怡和嘉业医疗科技股份有限公司 2024年半年度报告摘要

Table with financial data for Suzhou Yihe Jiaye Medical Technology Co., Ltd. including revenue, profit, and shareholder information.

南京钢铁股份有限公司 2024年半年度报告摘要

Table with financial data for Nanjing Iron and Steel Co., Ltd. including revenue, profit, and shareholder information.

南京钢铁股份有限公司 2024年半年度报告摘要

Table with financial data for Nanjing Iron and Steel Co., Ltd. including revenue, profit, and shareholder information.

南京钢铁股份有限公司 2024年半年度利润分配方案公告

Text regarding the 2024 H1 profit distribution plan for Nanjing Iron and Steel Co., Ltd., detailing the distribution method and shareholder information.

南京钢铁股份有限公司 2024年半年度利润分配方案公告

Text regarding the 2024 H1 profit distribution plan for Nanjing Iron and Steel Co., Ltd., detailing the distribution method and shareholder information.

南京钢铁股份有限公司 第九届监事会第五次会议决议公告

Text regarding the 5th meeting of the 9th Supervisory Board of Nanjing Iron and Steel Co., Ltd.

南京钢铁股份有限公司 第九届监事会第五次会议决议公告

Text regarding the 5th meeting of the 9th Supervisory Board of Nanjing Iron and Steel Co., Ltd.

南京钢铁股份有限公司 2024年上半年度利润分配方案公告

Text regarding the 2024 H1 profit distribution plan for Nanjing Iron and Steel Co., Ltd.

南京钢铁股份有限公司 关于2024年上半年募集资金存放与实际使用情况的专项报告

Text regarding the special report on the placement and actual use of funds raised in 2024 H1 for Nanjing Iron and Steel Co., Ltd.